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Jeszcze się pomęczymy

Burmistrz 
Madziar liderem 

w Wołominie

Perkowski gromi rywali
Warszawa i Sejmik

Jesteśmy na
Facebooku

Od połowy października 
na odcinku Tłuszcz – Łochów 
nie kursują żadne pociągi – 
pasażerowie przeżywają ge-
hennę w autobusach komuni-
kacji zastępczej. Jednak dzięki 
temu modernizacja linii E75 
będzie prowadzona spraw-
niej, a czas potrzebny na jej 
zakończenie skróci się o 10 
miesięcy. A przynajmniej tak 
zapowiadają kolejarze.

W Zagościńcu, Klembo-
wie, Jasienicy i innych miej-
scowościach już powstają 
wygodniejsze, wyższe pero-
ny. Obiekty mają być wypo-
sażone w nowe wiaty, ławki, 
elektroniczne wyświetlacze 
do prezentacji komunikatów 
oraz system nagłaśniający. 

W ramach inwestycji, 

kompleksową modernizację 
przejdą 4 stacje i 15 przystan-
ków – łącznie 38 peronów. 
Wybudowane zostaną m.in. 
przejścia podziemne, windy i 
podjazdy. Obecnie trwają ro-
boty torowe (układanie pod-
kładów i szyn), teletechnicz-
ne i energetyczne. Wszystkie 
mają zakończyć się jesienią 
2016 r.

Wkrótce nowy most
Most na rzece Liwiec zo-

stał już zdemontowany. Trwa 
rozbiórka przyczółków. W jego 
miejsce powstanie nowoczesny 
obiekt inżynieryjny o długo-
ści 74 i szerokości 13 metrów. 
Nowy most, do budowy któ-
rego zużytych zostanie ponad 
600 ton stali i 1500 m3 betonu, 

jest jednym z 9 modernizowa-
nych w ramach całego projektu.

Modernizacja spowoduje 
prawdziwą rewolucję na torach 
w naszym regionie. Przebudo-
wana zostanie linia kolejowa 
o długości 66 kilometrów. Po-
wstanie 156 km nowych torów, 

183 km nowej sieci trakcyjnej, 
140 ogrzewanych rozjazdów i 
8 skrzyżowań bezkolizyjnych. 
Pociągi pasażerskie na trasie 
będą mogły jechać z prędko-
ścią do 160 km/h, a towarowe 
do 120 km/h.

(dokończenie na str. 4)

Wielka kolejowa modernizacja wreszcie nabiera tempa – po zamknięciu odcinka z Tłuszcza do Łochowa powstaje nowy most na 
Liwcu, a Wojewoda Mazowiecki wydał właśnie  pozwolenie na budowę odcinka z Rembertowa do Zielonki.

Przebudowa mosta na Liwcu to skomplikowana operacja inżynieryjna

Zapraszamy na konsultacje irydologiczne

(dokończenie na str. 3)

Wybory burmistrza Ząbek zostały rozstrzy-
gnięte już w I turze. Burmistrzem miasta  
został Robert Perkowski - to będzie już jego 
trzecia kadencja. Sukces jego jest tym więk-
szy, że do Rady Miasta wprowadził aż 15 
radnych z listy PiS.
Wyniki głosowania na burmistrza miasta:
Tomasz Kalata - (KW PO RP) - 2016
Robert Perkowski ( KW PiS) - 8244

Nowi radni w poszczególnych okręgach:
Sławomir Nowak (KW Mazowiecka 

Wspólnota Samorządowa) - 139
Wojciech Gut (KW PiS) - 269
Olgierd Radoń (KW PiS) - 267
Grzegorz Siwek (KW PiS) - 400
 Jan Kurowicki (KW PiS) - 183
 Janusz Krajewski (KW PiS) - 332
Marek Połomski (KW PiS) - 326
Olga Kisiel (KW PiS) - 201
Agnieszka Ignaczak (KW PiS) - 231
Zofia Dąbrowska (KW PiS) - 252
Maria Guzowska (KW PiS) - 308
Tomasz Szymczak (KW PiS) - 197

Robert Świątkiewicz (KW PiS) - 225
Waldemar Stachera (KW Mazowiecka 
Wspólnota Samorządowa) - 206
Paweł Uściński  (KW PiS) - 338
 Janusz Dąbrowski (KW PiS) - 151
 Joanna Dąbrowska ( KW Mazowiecka 
Wspólnota Samorządowa) - 149
Edyta Kalata (KW PO RP) - 145
Wiktoria Żurobska ( KW Mazowiecka 
Wspólnota Samorządowa) - 225
Artur Wałachowski (KW PiS) - 203
 Adam Remiarz (KW PO RP) - 238

W walce u fotel Prezydenta Warszawy w II turze spotkają się: 
Hanna Gronkiewicz - Waltz (KW PO RP) i Jacek Sasin (KW PiS).

Nie są jeszcze znane wyniki do Wojewódzkiego Sejmiku Ma-
zowieckiego. Starosta Piotr Uściński na swoim FB podaje, że zdobył 
15709 głosów. Jak wyliczył, stanowi to 50% głosów oddanych w Sej-
miku na PiS i 20% wszystkich ważnych głosów! Jest to wynik nieofi-
cjalny, ale jeśli się potwierdzi, to starosta zdobędzie mandat. 

Moja Gazeta Regionalna: Po 
pierwszej turze wyborów sa-
morządowych wiadomo, że 
zdobył Pan największe po-

parcie wśród kandydatów na 
Burmistrza Wołomina, otrzy-
mując prawie 8 tysięcy głosów. 
Otrzymał Pan 44% poparcia, 

pozostałe głosy rozłożyły się 
aż na 6 kandydatów. Pewne  
jest także, że aż 14 manda-
tów w nowej Radzie Miejskiej 
przypadło radnym z Prawa i 
Sprawiedliwości. Jest Pan za-
dowolony z takich wyników? 
Ryszard Madziar, burmistrz 
Wołomina: To bardzo dobra 
wiadomość i znak, że miesz-
kańcy popierają moje dotych-
czasowe działania. Każde wy-
bory są sprawdzianem tak dla 
radnych, jak i dla burmistrza. 

W Wołominie, jak w wielu gminach powiatu wołomińskiego, wy-
bory samorządowe po I turze zakończyły się dogrywką. Jednak 
dotychczasowy burmistrz Ryszard Madziar uzyskał ogromną 
przewagę nad pozostałymi. Łącznie otrzymał on blisko 3 razy 
więcej głosów od mieszkańców niż kolejny kandydata na stano-
wisko gospodarza miasta. Taki wynik wskazuje, że mimo dużej 
konkurencji Ryszard Madziar jest niekwestionowanym liderem w 
wyścigu po fotel burmistrza. Rozmawiamy o tym z burmistrzem 
Wołomina, Ryszardem Madziarem
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Wybory samorządowe 2014
Radzymin

Wybory Burmistrza Miasta

W I turze nie padło rozstrzygnięcie. W II turze zmierzą się: 
Zbigniew Piotrowski i Krzysztof Chaciński.

Wyniki:
Halina Bonecka (KW PO RP) - 890
Marek Brodziak(KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa)- 
1909
Krzysztof Chaciński (KWW Radzymin Nowe Pokolenie) - 
3192
Marzena Małek (KW PiS) - 1566
Krzysztof Oksiuta (KWW Samorządowy) - 300
Zbigniew Piotrowski (KWW Centrum Zbigniewa Piotrowskie-
go) - 1942
Uprawnionych: 18333, w głosowaniu wzięło udział 9799 osób

Mandat radnego otrzymali:
Najwięcej mandatów otrzymała Mazowiecka Wspólnota Samo-
rządowa.

Piotr Rembelski (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) - 131
Mariusz Wilkowski (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) - 110
Kevin Aiston (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) - 91
Ewa Całka (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 101
Wiesław Solorz (KW PO RP) - 89
Tadeusz Jędrasik (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we) - 177
Tomasz Wasik (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) - 140
Krzysztof Dobrzyniecki (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) 
- 118
Andrzej Dąbkiewicz (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 99
Krzysztof Chaciński (KW W Radzymin Nowe Pokolenie) - 192
Ewelina Kostrzewa (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) - 140
Małgorzata Dyniewicz (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 171
Tadeusz Radziszewski (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 146
Elżbieta Wołyszko (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we) - 138
Zbigniew Jabłoński (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) - 179
Wojciech Rybarczyk (KW PiS) - 182
Paweł Pakula (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządowe) - 
219
Lidia Samoch (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 
111
Teresa Jośk (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 161
Wojciech Słomczyński (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 105
Izabela Paciorek (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 317

Zielonka

Wybory Burmistrza Miasta

Walkę o fotel burmistrza stoczą: urzędujący burmistrz, Grze-
gorz Dudzik i Kamil Iwandowski.

Wyniki glosowania w I turze:
Grzegorz Dudzik (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) - 3159
Kamil Iwandowski (KWW Mieszkańcy) - 1162 
Dorota Bienias (KWW Dla Zielonki) - 977 
Michał Wujek (KW PiS) - 881 
Bożenna Gruszczyńska (KWW Nowa Zielonka) - 596 
Piotr Wyszyński (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we) - 524 
Szymański Paweł (KWW Wspólnota Zielonkowska) - 195

Mandat radnego otrzymali: 
 Stefan Stefaniszyn (KWW DLA ZIELONKI) - 202
Renata Ochocińska (KWW MIESZKAŃCY) - 114
Bogdan Krysiński  (KWW DLA ZIELONKI) - 155
Jan Bąk (KW Prawo i Sprawiedliwość) - 146
Tomasz Wołujewicz (KWW DLA ZIELONKI) - 121
Marek Grodzki (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 166
Tadeusz Tomczuk (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) - 150
Maciej Włodarczyk (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) - 127
Joanna Nicole-Urbanowicz  (KWW MIESZKAŃCY) - 148
Wojciech  Bardowski (KWW NOWA ZIELONKA) - 135
Sławomir Moczarski (KWW MIESZKAŃCY) - 90
Jerzy Barbarski (KWW MIESZKAŃCY) - 142
Henryk Szczurowski (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 70 
Gabriela Wiśniewska (KWW MIESZKAŃCY) - 124
Tadeusz Szklarski (KWW Tadeusza Szklarskiego) -153

Strachówka

Wybory wójta

W I turze wygrał Piotr Orzechowski (KW Mazowiecka Wspólnota 
Samorządowa), który zdobył 1154 głosów. Jego kontrkandydatka, 
Krystyna Ołdak (KWW Dla Gminy Strachówka) zdobyła 423 
głosy.

Mandat radnego otrzymali:
Ewa Mikulska (KWW Dla Gminy Strachówka) - 61
Anna Ołdak (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 49
Elżbieta Gadomska (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 60
Irena Baran (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) -61
Zbigniew Jarząbek (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa)- 
47
Elżbieta Szewczyk (KW PO RP) - 47
Sylwester Ołdak ( KWW Dla Gminy Strachówka) - 73
Barbara Kozłowska (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 48
Krzysztof Gawor (KW PiS) - 54
Teresa Grabska (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 72
Elżbieta Bąkowska (KWW Dla Gminy Strachówka) - 35
Sebastian Radzio (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 43
Beata Paczkowska (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
-54
Ewa Zbrzeźniak (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 
72
Ewa Sikora-Buta (KWW Dla Gminy Strachówka) - 47
Najwięcej mandatów w Strachówce zdobyła Mazowiecka Wspól-
nota Samorządowa.

Tłuszcz

Wybory Burmistrza Miasta

Paweł Bednarczyk (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządo-
wa) zdobył 4418, co zapewniło mu zwycięstwo w I turze.

Wyniki pozostałych kandydatów:
Jacek Balcerek (KWW Razem dla Gminy Tłuszcz) - 862
Janusz Tomasz Czarnogórski (KW PiS) - 1908
Sławomir Klocek (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we) - 740
 

Mandat radnego otrzymali: 
Włodzimierz Fydryszek (KWW Niezależni Gminy Tłuszcz) 
- 535
Robert Pacuszka (KWW Razem dla Gminy Tłuszcz) - 145
Tadeusz Groszek (KWW Niezależni Gminy Tłuszcz) - 252
Waldemar Sitek (KW PiS) - 269
Włodzimierz Malinowski (KWW Razem dla Gminy Tłuszcz) 
- 169
Grażyna Krupa (KWW Razem dla Gminy Tłuszcz) - 201
Adam Kisiel (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) - 
289
Bogdan Jusiński (KWW Nowe Sołectwo) - 252
Mirosław Sobczak (KWW Razem dla Gminy Tłuszcz) - 224
Adam Wojtyra (KW PiS) - 219
Urszula Pankowska (KWW Jeden Powiat Centrum Samorzą-
dowe) - 130
Stanisław Kielak (KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we) - 120
Katarzyna Sadurska (KW Mazowiecka Wspólnota Samorzą-
dowa) - 121
Krzysztof Gajcy (KW PiS) - 189
Jan Pożarko (KWW Jana Z.Pożarko) - 261

Kobyłka

Wybory Burmistrza Miasta

W I turze zwyciężył Robert Roguski.
Wyniki:
Robert Roguski (KWW Roberta Roguskiego) - 4706
Hubert Gniadowicz (KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa) 
- 2418
Piotr Szulc - (KW Prawo i Sprawiedliwość) - 1347

Mandat radnego otrzymali: 
Izabela Muszyńska - Mazowiecka Wspólnota Samorządowa 
Piotr Karpienia - KWW Roberta Roguskiego 
Konrad Kostrzewa - KWW Roberta Roguskiego 
Anna Nienałtowska - KWW Roberta Roguskiego 
Andrzej Rymut - KWW Roberta Roguskiego 
Martyna Domańska - Torbińska - KWW Roberta Roguskiego 
Elżbieta Bobrukiewicz - KWW Roberta Roguskiego 
Barbara Engel - KWW Roberta Roguskiego 
Paweł Potocki - PiS 
Marzena Plichta - KWW Roberta Roguskiego 
Jakub Kowaleczko - PiS 
Jacek Lis - KWW Roberta Roguskiego 
Alina Stefaniak - KWW Roberta Roguskiego 
Małgorzata Fortuna - KWW Roberta Roguskiego 
Jarosław Dąbrowski - KWW Roberta Roguskiego 
Agnieszka Czeredecka - KWW Roberta Roguskiego 
Beata Dąbrowska - Mazowiecka Wspólnota Samorządowa 
Hanna Łach - KWW Roberta Roguskiego 
Ewa Jaźwińska - KWW Roberta Roguskiego 
Anna Jarząbek - KWW Roberta Roguskiego 
Wiesław Kazana - KWW Roberta Roguskiego

Jedna z obwodowych komisji wyborczych w Ząbkach

Uwaga! Zamieszczone dane są nieoficjalne.
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KREDYT JESIENNY

Kwota kredytu do

Okres kredytowania
nawet do 5 lat

RRSO na dzień 30.09.2014 r. wynosi 15,64% 
przy założeniach: całkowita kwota kredytu 7.500 zł 
Wnioskodawca posiada konto osobiste, okres 
spłaty 24 miesiące, oprocentowanie nominalne 
w skali roku 13,00% (stałe), całkowity koszt 
kredytu wynosi: 1 177,53 zł (prowizja za udzie-
lenie kredytu 1,60% tj. 120,00 zł oraz odsetki 
za cały okres kredytowania 1 057,53 zł), wysokość 
miesięcznej raty równej: 356,56 zł, całkowita 
kwota do zapłaty 8.557,53 zł.

Decyzja kredytowa uzależniona jest od wyniku 
badania zdolności i wiarygodności kredytowej. 
Niniejszy materiał ma wyłącznie charakter rekla-
mowy i informacyjny oraz nie stanowi oferty 
w rozumieniu art. 66 Kodeksu Cywilnego.

Oprocentowanie już od

10,50%
30.000 zł

NOWOCZESNA
BANKOWOŚĆ
SPÓŁDZIELCZA

Mandat radnego zdobyły następujące osoby:
KW PiS: Robert Perkowski (Adam Jaczew-
ski), Małgorzata Zyśk, Sławomir Pisarczyk, 
Sylwia Matusiak, Marta Rajchert, Paweł Dą-
browski, Izabella Dziewiątkowska, Marek 
Pietrzak, Katarzyna Lubiak, Ireneusz Ma-
ślany, Ryszard Madziar, Wiesław Mędrzycki, 
Kazimierz Rakowski, Janusz T. Czarnogórski, 
Stanisław Żak
KW PO RP: Tomasz Kalata, Arkadiusz We-
relich, Halina Bonecka, Adam Łossan, Igor 
Sulich
KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa: 
Janusz Werczyński, Grzegorz Dudzik, Paweł 
Solis, Andrzej Olszewski, Paweł Bednarczyk 
(Magdalena Suchenek), Mariusz Dembiński

KWW Jeden Powiat Centrum Samorządo-
we: Robert Roguski (Tomasz Szturo), Elżbieta 
Radwan
KWW  PS Wołomin: Jerzy Mikulski
W miejsce burmistrza Ząbek, Roberta Per-
kowskiego, burmistrza Kobyłki, Roberta 
Roguskiego i burmistrza Tłuszcza, Pawła 
Bednarczyka wchodzą kolejne osoby z danej 
listy, w nawiasie ich nazwiska. Z powodu II 
tury wyborów na burmistrza, niewyjaśniona 
jest jeszcze sytuacja w przypadku Grzegorza 
Dudzika, Janusza Werczyńskiego, Ryszarda 
Madziara i Elżbiety Radwan. W miejsce kan-
dydata, który wygra dogrywkę o fotel burmi-
strza, wejdzie kolejna osoba z listy (podajemy 
nazwisko w nawiasie).

Wołomin

Wybory Burmistrza 
Miasta

Najlepszy wynik uzyskał obecny burmistrz, Ry-
szard Madziar i to on spotka się w II turze z Elż-
bietą Radwan.

Wyniki:
Ryszard Madziar (KW PiS) - 7970 
Elżbieta Radwan (KW Jeden Powiat Centrum 
Samorządowe) - 3333
Jerzy Mikulski (KWW Porozumienie Samorzą-
dowe Wołomin) - 3312
Igor Sulich (KW PO RP) - 1986
Rafał Pazio (KW Mazowiecka Wspólnota Samo-
rządowa) - 1391
Dominik Kozaczka (KWW Inicjatywa Samorzą-
dowa) - 1287
Monika Błaszczak (KWW Nasze Jutro) - 271

Mandat radnego otrzymali:

Paweł Banaszek – PiS (129 głosów)
Adam Bereda – PiS (233)
Mateusz Bereda – PiS (351)
Mirosław Bieńczyk – PiS (339)
Leszek Czarzasty – PiS (390)

Eugeniusz Dembiński – PiS (218)
Stanisław Dol – PiS (418)
Konrad Fuśnik – PiS (256)
Marek Górski – Centrum Samorządowe Elżbiety 
Radwan (377)
Robert Kobus – Porozumienie Samorządowe 
(182)
Edyta Kowalczyk – Centrum Samorządowe Elż-
biety Radwan (375)
Tomasz Kowalczyk – Mazowiecka Wspólnota Sa-
morządowa (368)
Dominik Kozaczka – Inicjatywa Samorządowa 
(213)
Maciej Łoś – Porozumienie Samorządowe (358)
 Jakub Orych – PiS (273)
 Zbigniew Paziewski – PiS (285)
Krzysztof Rembelski – PiS (294)
Bogdan Sawicki – PiS (302)
Piotr Sikorski – Centrum Samorządowe Elżbiety 
Radwan (262)
Grzegorz Skoczeń – PiS (229)
Mariusz Stępnik – PiS (178)
Emil Wiatrak – Centrum Samorządowe Elżbiety 
Radwan (202)
Andrzej Żelezik – Porozumienie Samorządowe 
(173)

Najwięcej mandatów przypadło KW Prawo 
i Sprawiedliwość.

Na taki wynik pracuje się 
przez cztery lata, to nie jest 
przypadek, że mieszkańcy 
Wołomina zagłosowali na 
tych właśnie kandydatów. 
Cieszy mnie ogromnie tak 
duże zaufanie i poparcie dla 
naszej wizji rozwoju miasta. 
Okazało się, że mieszkań-
cy akceptują dotychczasowe 
działania burmistrza, są zado-
woleni ze zmian, korzystają z 
nowych inwestycji. Jestem za-
dowolony z wyników do rady 
miejskiej, ponieważ dają one 
motywację do dalszego dzia-
łania. Poza tym, mając więk-
szość w radzie, nie trzeba szu-
kać koalicjantów, którzy, co 
wiem z doświadczenia, cza-
sami zawodzą. Większość w 
radzie daje gwarancję, że de-
cyzje ważne dla mieszkańców 
będą podejmowane w sposób 
spokojny i rozsądny. Mniej 
będzie kwiecistych, niewiele 
znaczących wypowiedzi, za 
to więcej mądrego działania. 

Jest Pan zadowolony z wy-
ników do rady, ale przed Pa-
nem jeszcze druga tura wy-
borów. Są jakieś obawy, czy 
jest Pan pewny wygranej?
Obawy zawsze są, nawet jeśli 
w pierwszej turze zostałem 
obdarowany tak ogromnym 
poparciem. Myślę, że podczas 
głosowania mieszkańcy brali 
pod uwagę dwie sprawy: efek-
ty dotychczasowej, czterolet-
niej pracy oraz merytoryczną 
kampanię wyborczą. Ani ja, 
ani kandydaci PiS do rady, 

nie oczernialiśmy przeciw-
ników, a walczyliśmy jedynie 
na argumenty. Teraz, przed 
drugą turą wyborów, zapre-
zentuję mieszkańcom pla-
ny, które przy współpracy z 
nową radą będę realizował w 
najbliższym czasie. Ta współ-
praca jest niezwykle ważna, 
ponieważ, co doskonale wia-
domo, w tych gminach, gdzie 
burmistrz czy wójt nie miał 
poparcia w radzie, niewiele 
udało się zrobić podczas całej 
kadencji. Kłótnie na sesjach, 
zastój inwestycyjny, żadne-
go rozwoju – a tego przecież 
nie chcemy w Wołominie. 
Tylko jednomyślność i dobra 
współpraca między burmi-
strzem a radnymi może dać 
wymierne efekty w postaci 
kolejnych inwestycji i ocze-
kiwanych przedsięwzięć w 
obszarach edukacji, kultury 
czy polityki społecznej. W 
radzie miejskiej nie potrzeba 
polityki, tylko ciężkiej pra-
cy. Mam nadzieję, że nowa 
rada sprosta oczekiwaniom 
mieszkańców, tym bardziej, 
że zasiądzie w niej kilkunastu 
młodych, pełnych energii i 
pomysłów, radnych.

Wstępne wyniki wyborów 
do rady powiatu również 
pokazują, że mieszkańcy 
postawili na radnych z Pra-
wa i Sprawiedliwości. Praw-
dopodobnie w udziale przy-
padnie im aż 15 mandatów.
To również cieszy, ponieważ 
współpraca z powiatem przez 
ostatnie 4 lata, kiedy starostą 
był Piotr Uściński, układała 

się bardzo pomyślnie. Za-
owocowała m.in. powsta-
niem nowej infrastruktury 
drogowej – ul. Lipińskiej, 
Armii Krajowej czy Willowej 
w Duczkach. W następnych 
latach liczę na jeszcze lepsze 
efekty współpracy.

Co chciałby Pan przekazać 
mieszkańcom przed drugą 
turą wyborów, już 30 listo-
pada?
Przede wszystkim chciałbym 
przekonać do mojej kandyda-
tury osoby, które dotychczas 
nie głosowały lub oddały swój 
głos na innego kandydata. 
Chociaż, czy trzeba przeko-
nywać, że potrafię pracować i 
mam plany dalszego rozwoju, 
skoro to, co udało się zrobić w 
poprzedniej kadencji, widać 
w całej gminie. Przez ostatnie 
cztery lata wybudowaliśmy i 
wyremontowaliśmy sto dróg 
i chodników, powstały nowe 
obiekty oświatowe i sportowe, 
a kolejne są w budowie. Nie 
ukrywam, że jeszcze niemało 
zostało do zrobienia, choćby 
zagospodarowanie terenów 
w centrum miasta, minima-
lizacja utrudnień związanych 
z remontem linii kolejowej, 
czy budowa łącznika do wę-
zła S-8. To poważne zadania, 
ale nie boję się wyzwań. Pro-
szę tylko o głos mieszkańców 
30 listopada i zapewniam, że 
poparcie mojej kandydatury 
daje szansę na dalszy rozwój 
Wołomina.    

Rozmawiała: 
Agata Bochenek

(dokończenie ze str. 1)

Burmistrz Madziar liderem w Wołominie

Lista nowych radnych 
do Rady Powiatu Wołomińskiego 
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W ofercie:
• grota solna,
• sauna fińska,
• jacuzzi,
• gabinety 

rehabilitacyjne,
• pokoje 2-, 3-, 

i 4-osobowe
• wysoki standard 

pokoi,
• całodzienne 

wyżywienie.
Obiekt jest 
klimatyzowany. 
Na terenie ośrodka 
znajduje się piękny 
ogród z altanką 
oraz kaplica.
Ośrodek usytuowany 
jest w malowniczo 
położonej 
części powiatu 
wyszkowskiego, 
w otoczeniu 
Nadbużańskiego Parku 
Krajobrazowego.

Ośrodek Opiekuńczo-Leczniczy „Leśna Góra”
Skutecznie zadbamy o Twoją regenerację i wypoczynek!

Kamieńczyk, ul. Warszawska 18
Tel. (29) 742 09 73, kom. 660 697 365
e-mail: kamienczyk.lesnagora@wp.pl

Całodobowa 
opieka!

Roboty bliżej stolicy
Wojewoda Mazowiecki 

wydał też pozwolenie na bu-
dowę odcinka linii kolejowej 
Warszawa Rembertów – Zie-
lonka, w tym nowego przy-
stanku Zielonka Bankowa.

Decyzja o pozwoleniu na 
budowę opublikowana zosta-
ła w poniedziałek, 3 listopada. 
Istnieje możliwość złożenia 
odwołań, ale akurat w tym 
przypadku protesty są mało 
prawdopodobne. W decyzji 
widnieje klauzula o natych-
miastowej wykonalności, ale 

– wiadomo jak to jest z ko-
leją – kiedy dokładnie ruszą 
zasadnicze prace, tego jeszcze 
nie wiadomo.

Na mniejszej ze stacji ko-
lejowych w Zielonce panuje 
teraz księżycowy krajobraz. 
Nie tylko z przystanku zosta-

ła w zasadzie już tylko kupa 
piasku, ale rozebrano także 
wejścia na peron i zdjęto część 
torów.

W miejsce zburzonego 
przystanku Zielonka Banko-
wa, mają powstać dwa perony 
– węższe. Pociągi podmiejskie 
będą kursować i zatrzymywać 

się przy ich wewnętrznych 
krawędziach, czyli tak, jak w 
przypadku działającego od 
roku przystanku Warszawa 
Zacisze – Wilno.

Oba nowe perony nie 
będą jednak leżały na przeciw 
siebie. Jeden będzie bardziej 
wysunięty ku Zielonce, a dru-
gi ku Warszawie Rembertów, 
a konkretniej, mającej po-
wstać w najbliższych miesią-
cach stacji Mokry Ług.

Tunel ocalony?
Na ostatni formalny do-

kument – także pozwolenie 
na budowę – czeka również 
kolejny fragment inwestycji, 
czyli odcinek linii kolejowej z 
tunelem wzdłuż ul. Kolejowej 
w Zielonce. Sprawa przecią-
gnęła się o wiele miesięcy z 
racji protestu kilku rodzin z 
okolic przejazdu, jednak osta-
tecznie próby zablokowania 
się nie powiodły. 

Jak nieoficjalnie dowie-
działa się Moja Gazeta Regio-
nalna, pozwolenie na budowę 
zostanie wydane na przełomie 
listopada i grudnia. Prace bu-
dowlane przy tunelu mają ru-
szyć wiosną przyszłego roku.

Tomasz Sobiech

Jeszcze się pomęczymy Bezpłatny dostęp do internetu i komputery 
dla mieszkańców Wołomina

(dokończenie ze str. 1)

Podziękowanie 
Serdecznie dziękuję wszystkim moim Wyborcom, 
którzy oddali na mnie swój głos w wyborach do 
Rady Miejskiej w Wołominie. Dzięki Państwa 
zaufaniu i poparciu po raz kolejny otrzymałem 
mandat radnego. Przez najbliższe cztery lata będę 
reprezentował Was w Radzie Miejskiej, będę słu-
chał Waszych uwag i opinii, a przede wszystkim 
będę pracował na rzecz naszego miasta i miesz-
kańców.  

Zachęcam także moich Wyborców i mieszkańców 
Wołomina, żeby w drugiej turze wyborów oddali 
głos na Burmistrza Ryszarda Madziara.

Zbigniew Paziewski 

Bezpłatny dostęp do inter-
netu i komputery – to wszyst-
ko zapewni gmina Wołomin 
200 rodzinom znajdującym się 
w trudnej sytuacji materialnej, 
które wzięły udział w projekcie 
„Internet szansą rozwoju gminy 
Wołomin”. Pierwsze komputery 
trafiły już do rąk mieszkańców 
naszej gminy. Po oficjalnym 
wręczeniu przez Burmistrza 
Ryszarda Madziara, zostały 
one zainstalowane w domach 
mieszkańców i będą im służyć 
przez najbliższe lata. Pozostałe 
komputery zostaną wydane do 
końca listopada. Jednocześnie 
w ramach projektu prowadzone 
są szkolenia z obsługi kompute-
rów.

- Podejmując ten projekt 
myślimy głównie o wyrównywa-
niu szans rodzin najuboższych. 
Cieszymy się, że Internet i kom-
puter trafi przede wszystkim 
tam, gdzie podstawowe wydatki 
na odzież, żywność czy podręcz-
niki mają oczywisty priorytet, 
ale rodzice mają też świado-
mość, jak ważny dla przyszłości 
ich dzieci jest udział w społeczeń-
stwie cyfrowym. Inwestując w 
ich rozwój, w ich przyszłość, po-
magamy całej społeczności lokal-
nej. Moim zdaniem to najlepsze 
przeznaczenie środków unijnych, 
jakie można sobie wyobrazić – 
powiedział Ryszard Madziar, 
Burmistrz Wołomina.

Mimo dużego postępu w 
rozwoju nowoczesnych techno-
logii informatycznych nie każdy 
ma możliwość z nich korzystać. 
W wielu domach rodziny nie 
mają nie tylko dostępu do in-
ternetu, brakuje w nich także 
najprostszego komputera. Le-

piej zarabiające osoby i rodziny 
mogą sobie bez problemu po-
zwolić na zakup komputerów 
i wykup dostępu do internetu. 
- Bezrobotni, wielodzietni czy 
ubodzy nie dają rady, aby prze-
znaczać pieniądze na takie udo-
godnienia cywilizacyjne. Teraz 
to się zmieni. Dzięki udziale 
w projekcie „Internet szansą 
rozwoju gminy Wołomin” 200 
rodzin otrzyma za darmo do-
stęp do szybkiego bezpłatnego 
internetu, w pełni wyposażony 

zestaw komputerowy, a dodat-
kowo 30 godzin szkoleń infor-
matycznych. Projekt pozwoli 
na likwidację podziału, który 
przebiega między połączonymi 
i niepołączonymi z siecią – do-
daje burmistrz.

Projekt wart 2,3 mln zł 
realizuje firma Asseco Poland 
S.A., która wybudowała ra-
diową sieć szerokopasmową 
oraz zakupiła, dostarczyła i 
podłączyła zestawy kompute-
rowe dla mieszkańców.

W ramach projektu burmistrz Ryszard Madziar przekaże kom-
putery 200 rodzinom z Wołomina 
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Ostatnia sesja w Powiecie

Zasłużony dla Warszawy

Tak samo przebiegła także 
ostatnia sesja, podczas której 
po podjęciu kilkunastu uchwał, 
nastąpiły podziękowania dla 
radnych za czteroletnią pracę. 
Każdy radny otrzymał od sta-
rosty, Piotra Uścińskiego oraz 
przewodniczącego rady, Pawła 
Solisa upominek związany z 
pełnieniem mandatu radnego. 
W takim składzie rada powia-
tu spotkała się po raz ostatni, 
nie wszyscy radni kandydowali 
w kolejnych wyborach, a nie 
wszyscy z tych co kandydowali, 
otrzymali poparcie wyborców. 

Spośród tematów podej-
mowanych na ostatniej sesji na 
uwagę zasługuje sprawozdanie 
z działalności rady i zarządu 
powiatu IV kadencji przygoto-
wane w formie bogato ilustro-
wanej książeczki, z dokładnym 
opisem wszystkich dokonanych 
przedsięwzięć oraz uchwała w 
sprawie przekazania środków 
finansowych z przeznaczeniem 
na potrzeby Komendy Powia-
towej Policji w Wołominie. 
Kwota 10 tys. zł może nie jest 
oszałamiająca, niemniej każde 
pieniądze przekazane na za-
pewnienie bezpieczeństwa są 
na wagę złota. 

A.B.

Przewodniczący Rady Powiatu Paweł Solis i starosta wołomiń-
ski Piotr Uściński dziękują wicestaroście Konradowi Rytlowi za 
współpracę

Aż 552 uchwały podjęli radni Powiatu Wołomińskiego w kadencji 2010-1014, o czym na 
ostatniej sesji 13 listopada  poinformował przewodniczący rady Paweł Solis. Trzeba jeszcze do-
dać, że uchwały były podejmowane zazwyczaj zdecydowaną większością głosów, jeśli nie jedno-
głośnie, a przewodniczący Solis prowadził obrady szybko i sprawnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Paweł Solis i starosta wołomiński  
Piotr Uściński z radną, Izabellą Dziewiątkowską

Na ostatniej w tej kadencji 
sesji rady dzielnicy (7 listo-
pada) przedstawicielka Rady 
Warszawy, Iwona Wujastyk, 
odznaczyła generała dywizji 
dr. hab. Bronisława Packa za-
szczytnym tytułem „Zasłużony 
dla Warszawy”. Uchwałę w tej 

sprawie Rada Warszawy podję-
ła na wniosek radnych dzielni-
cy Rembertów. 

Generał dziękując radnym 
przyznał, że chciałby jeszcze 
coś niezwykłego zrobić dla 
Rembertowa, gdyż spędzony 
tu czas uważa za bardzo uda-

ny. Rembertów pozostanie w 
jego pamięci jako szczególne 
miejsce.

Gen. dyw. dr hab. Bogu-
sław Pacek rozpoczął służbę na 
stanowisku rektora - komen-
danta Akademii Obrony Na-
rodowej z dniem 20 sierpnia 
2012 roku. Podkreślane są jego 
zasługi dla odnowy wizerunku 
AON. Utworzony z  inicjaty-
wy generała Park Militarny na 
terenie Akademii Obrony Na-
rodowej przyciąga rzesze zwie-
dzających.

Podczas pełnienia funkcji 
komendanta-rektora AON, 
generał Pacek aktywnie współ-
pracował z dzielnicą przy orga-
nizowaniu wydarzeń kultural-
nych i sportowych, przyczynia-
jąc się tym samym do rozwoju 
Rembertowa. W czerwcu 2014 
roku zakończył swoją misję w 
Rembertowie. 

US

Radna Warszawy, Iwona Wujastyk i gen.dywizji dr. hab. Broni-
sław Pacek podczas uroczystości wręczenia tytułu "Zasłużony dla 
Warszawy"

Były rektor Akademii Obrony Narodowej, gen. dyw. dr hab. Bogusław Pacek podczas uroczystej 
sesji Rady Dzielnicy Rembertów otrzymał tytuł „Zasłużony dla Warszawy”. 

W chwili oddawania gazety do druku nie 
było jeszcze oficjalnych wyników wyborów 
do Rady Dzielnicy Rembertów m.st. Warsza-
wy.
Z nieoficjalnych źródeł dowiadujemy się, że 
na kadencję 2014-2018 zostali wybrani:
KWW Forum dla Rembertowa:
Stanisław Kowalczuk (173), Mieczysław Go-
lónka (159), Marek Jarzęcki (164),  Justyna 
Ślusarczyk (105), Leszek Piórkowski (88). 
KW Prawo i Sprawiedliwość: 
Barbara Augustynowicz-Figat (310), Artur 
Wosztyl (198), Mariusz Chłopik (143), Sta-
nisław Choiński (107).
KW PO RP: 
Marek Karpowicz (187), Maciej Iwanicki 

(163), Grzegorz Portasiewicz (142). 
KW Warszawska Wspólnota Samorządo-
wa: 
Józef Melak (198), Michał Kaczyński (105), 
Czesław Ochenduszka (59). 
KW Lepszy Rembertów: 
Agnieszka Kądeja (258), Michał Zyga (79). 
KKW SLD-LR: 
Mirosław Górczyński (107), Zbigniew Ma-
gnucki (88). 
KW Rembertów Bezpośrednio
Paweł Prusakiewicz (123). 
KWW Mieszkańcy Rembertowa: 
Barbara Burtniak (125).

źródło: https://www.facebook.com.arekrembertow

Wybory samorządowe w Rembertowie
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Do Kauflandu w Wołominie
ul. Wileńska 49
do naszego nowego sklepu
Godziny otwarcia:
pon.-sob. 7:00-21:00, nd. 9:00-19:00

Młodzi doceniają Powstanie Country – rockowy TRACE

Sylwia Kowalska: Country czy 
rock? Co Wam bardziej w du-
szy gra?
Zespół TRACE: To bardzo 
trudne pytanie i nie da się na nie 
jednoznacznie odpowiedzieć. 
Każdemu z nas tak naprawdę 
gra w duszy co innego. Jarek 
najchętniej słucha Jazzu i Fu-
sion. Sławek kocha Bluesa i 
Folk. Rafał od dziecka zako-
chany jest w poezji śpiewanej 
i Country. Andrzej  jest miło-
śnikiem Progressive i Southern 
Rocka. Muzyka The TRACE 
to mieszanka Rocka, Bluesa, 
Country i Popu. Każdy z muzy-
ków stara się przemycić pewne 
elementy swoich ulubionych 
gatunków, co tworzy ciekawą 
propozycję na naszym skomer-
cjalizowanym rynku muzycz-
nym.
Czujecie się spełnionymi mu-
zykami?
Jeszcze wiele przed nami.

Lubicie się prywatnie?
Tak. Poza sceną jesteśmy kole-
gami.

Marzycie o wielkiej karierze?
„Marzymy” to niewłaściwe sło-
wo. Pewnie, że fajnie by było 
robić to co się lubi najbardziej, a 
przy tym żyć dostatnio. Ale póki 
co, cieszymy się, że ludziom po-

doba się to co robimy i chcą nas 
słuchać. To duża satysfakcja.

Wasz koncert ząbkowski wy-
padł imponująco. Wrócicie do 
nas jeszcze?
Dziękujemy za tę ocenę. Z wiel-
ką radością zagramy dla Was 
ponownie.
Gdzie można w najbliższym 
czasie Was usłyszeć?
Sezon koncertów plenerowych 
dobiega końca, więc do wio-
sny będziemy grali głównie w 
klubach i małych salach kon-

certowych. Choć tak naprawdę 
nigdy nie wiadomo co przynie-
sie czas?              
O każdym koncercie będziemy 
informować na naszym FB. 
https://www.facebook.com/
Tracecompl
Zapraszamy też na stronę: 
www.trace.com.pl. Dziękujemy 
za zaproszenie do Ząbek. Macie 
wspaniałą publiczność. Pozdro-
wienia. The TRACE

Rozmawiała 
Sylwia Kowalska

Zespół TRACE to niebanalne połączenie bluesa,  southern rocka i  muzyki country. Mogli-
śmy go poznać podczas ząbkowskiego Pożegnania Lata, podczas którego był supportem Budki 
Suflera. Grupę tworzą: Andrzej Karczmarczyk (śpiew, gitara basowa), Rafał Oryńczak (śpiew, 
gitara akustyczna, harmonijka), Sławek Burakowski (śpiew, gitara) oraz Jarek Gaś (perkusja). 

PODZIĘKOWANIE
Serdecznie dziękuję mieszkańcom Duczek za uczestnictwo 
w  wyborach i okazane mi zaufanie. 172 oddanych przez 
Państwa głosów motywują mnie do dalszej pracy na rzecz 
Duczek. Jednocześnie proponuję współpracę w ramach 
działania dla dobra mieszkańców Naszego terenu.
Oddany Duczkom.

Paweł Oleksiak

                    Podziękowanie
Serdecznie dziękuję wszyst-

kim, którzy oddali na mnie 
swój głos w wyborach do Rady 
Miejskiej w Wołominie. Jako 
radny poprzedniej kadencji 
czyniłem wiele starań o po-
prawę jakości życia na naszym 
terenie, a efekty mojej pracy – 

nowe ulice i chodniki – będę nam służyć długie 
lata.  Nadal będę służył Państwu radą i pomocą, 
razem będziemy działać dla dalszego rozwoju 
naszej części miasta. 

Jeszcze raz dziękuję i zachęcam – w drugiej 
turze wyborów samorządowych głosujcie Pań-
stwo na Burmistrza Ryszarda Madziara

Kazimierz Tarapata

Młodzi artyści pod kie-
runkiem nauczycielek: Mał-
gorzaty Wiśniewskiej, Ewy Fi-
lipowicz i Magdaleny Kosio-

rek, zaprezentowali widowni 
interesujący spektakl pod 
tytułem: „Chwila bez imienia”. 
Wśród gości znalazła się m.in. 
Jadwiga Chruściel, córka gen. 
Antoniego Chruściela „Mon-
tera”, którego imieniem na-
zwano główną ulicę w dziel-
nicy.

Po spektaklu odbyła 
się debata, podczas której 
uczniowie podzieleni na 
zwolenników i przeciwników 
powstania, przytoczyli opinie 
historyków oraz wybitnych 
autorytetów na ten temat. 
Dodatkowym zabiegiem psy-
chologicznym było głosowa-
nie publiczności przed i po 
debacie, na temat słuszności 
decyzji o wybuchu powstania.

Okazało się, że przytła-
czająca większość obecnych 
na sali, przede wszystkim li-

cealistów, uznała, iż decyzja 
o  powstaniu była słuszna. 
Po debacie zwolenników tej 
teorii jeszcze przybyło. Jest to 

zrozumiałe, być może dlatego, 
że w szeregach powstańców 
byli rówieśnicy naszych lice-
alistów. 

Cena, jaką przyszło za-
płacić warszawiakom, była 
bardzo duża. Po 63 dniach 

heroicznej walki słabo uzbro-
jone oddziały powstańcze 
skapitulowały 3 października 
1944 roku. Straty po stronie 
sił polskich wyniosły ok. 16 
tys. zabitych i zaginionych, 20 
tys. rannych, 15 tys. wziętych 
do niewoli.  Ok. 200 tys. cy-
wilnych mieszkańców stolicy 
zginęło w wyniku nalotów 
i akcji odwetowych.  Znisz-
czeniu uległa prawie cała le-
wobrzeżna Warszawa, w tym  
bezcenne zabytki oraz obiekty 
stanowiące dużą wartość kul-
turalną i duchową. 

Powstanie Warszawskie 
uznawane jest za jedno z naj-
ważniejszych wydarzeń w naj-
nowszych dziejach Polski, ale 
ze względu na jego tragiczne 
skutki, kwestia zasadności de-
cyzji o jego rozpoczęciu jest 
przedmiotem wielu debat i 
gorących polemik.  Red.

Spektakl przygotowany przez uczniów LI LO im. T. Kościuszki w Rembertowie z okazji 70. rocz-
nicy Powstania Warszawskiego był okazją do ciekawej, historycznej dyskusji.

Spektakl w wykonaniu licealistów

Dyr. LI LO Elżbieta Szepietowska-Paluch składa podziękowania 
gościom specjalnym, wśród których znalazła się córka gen. Chru-
ściela, uczestniczka Powstania, Jadwiga Chruściel 
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Wołomińskie uroczysto-
ści w rocznicę odzyskania nie-
podległości miały wyjątkowo 
podniosły charakter. Licznie 
zgromadzeni mieszkańcy, 
patriotyczne wystąpienia bur-
mistrza Ryszarda Madziara, 
starosty Piotra Uścińskiego i 

posła prof. Jana Szyszko, kil-
kadziesiąt biało-czerwonych 
wiązanek złożonych przy 
pomniku Marszałka Józefa 
Piłsudskiego i Obrońców Oj-
czyzny 1920 r., apel poległych, 
oprawa muzyczna, piękna sło-
neczna pogoda – to wszystko 

złożyło się na udane obchody 
Święta Niepodległości. Wiele 
tego dnia padło słów o nie-
podległości, o wolności, o 
którą trzeba się troszczyć, bo 
nie jest nam dana – o czym 
doskonale wiemy z historii 
– raz na zawsze. Przywołano 

96. rocznica odzyskania 
Niepodległości przez Polskę

11 listopada w Wołominie

Robotnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa „Praga”

pamięć o tych, dzięki którym 
powstała II Rzeczpospolita. 
Na uwagę zasługuje jednak 
pytanie, które zadał burmistrz 
Wołomina – ile warta jest pa-
mięć? Ile możemy za nią za-
płacić, czy bardziej opłaca się 
wydawać publiczne pieniądze 
na drogi i chodniki, czy też le-
piej wygospodarować środki 
na utrwalanie miejsc pamięci, 

Tego dnia świętowaliśmy 
96. rocznicę odzyskania Nie-
podległości przez Polskę. W 
dąbróweckim kościele odbyła 
się Msza Św. w intencji boha-

terów walczących w obronie 
Ojczyzny. Tradycyjnie uczczo-
no pamięć bohaterów skła-
dając kwiaty pod pomnikiem 
Tadeusza Kościuszki, pod 

Dębem Pamięci upamiętniają-
cym ofiary zbrodni katyńskich 
1940 r. oraz na grobie żołnie-
rzy z 1989 r. Wyjątkowym 
gościem tego dnia był pan 

Wieniec składają przedstawiciele Rady Powiatu Wołomińskiego, 
(od lewej): wiceprzewodniczący Rady Ireneusz Maślany, starosta 
Piotr Uściński, przewodniczący Rady Paweł Solis i członek Zarzą-
du Marek Szafrański

Przedstawiciele władz Wołomina: przewodnicząca Rady Miej-
skiej Katarzyna Lubiak i burmistrz Ryszard Madziar

Informacje Gminy Dąbrówka

11 listopada 2014. Jesienne, wtorkowe południe. Za oknami powiewały flagi biało-czer-
wone, w odbiornikach radiowych słychać było pierwsze takty pieśni żołnierskich, a w telewizji 
wzmianki o przygotowaniach do marszu niepodległości.

Stefan Zamęcki, syn Włady-
sława Zamęckiego, zasłużone-
go mieszkańca naszej gminy, 
pochowanego na cmentarzu 
w Dąbrówce. Uroczystości za-
kończono w Gminnym Cen-
trum Kultury, gdzie rozdano 
nagrody laureatom XV Powia-
towego Konkursu Literackiego 
„Liryki o Niepodległej” oraz 
wysłuchano poruszającego 
koncertu patriotycznego, który 
tematyką nawiązywał do losów 
niepodległej Polski.

Sprzedam bezpośrednio nowy dom wolnostojący 
143 m kw., Stary Dybów, gmina Radzymin  

www.stropbud.pl         Tel. 602 353 644

na budowanie naszej tożsa-
mości. I choć infrastruktura 
drogowa i wszelkie dobra cy-
wilizacyjne są niezwykle waż-
ne, to chyba nikt z obecnych 
na uroczystości nie miał wąt-
pliwości, że są rzeczy znacz-
nie ważniejsze, są wartości o 

które walczyli ci, którym 11 
listopada po raz 96. oddali-
śmy należny hołd. Marszałek 
Józef Piłsudski powiedział, 
że naród, który traci pamięć 
przestaje być narodem… Pa-
miętajmy o tym.  

Agata Bochenek
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To pierwszy etap moder-
nizacji pawilonu ekspozycyj-
nego w Ossowie, dofinanso-
wanego z funduszy Minister-
stwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego oraz Wojewódz-
twa Mazowieckiego. Zakładał 
on nową aranżację pomiesz-
czeń w budynku i wyposaże-
nie ich w edukacyjne narzę-
dzia multimedialne. Obecnie 
są to dwa dotykowe ekrany 
LCD, stanowiska odsłuchowe, 
wirtualny prezenter oraz in-
fokiosk. Ważnym elementem 
CITH jest salka konferen-
cyjno-kinowa, która pozwala 
wyświetlać filmy i prowadzić 
lekcje muzealne w komforto-
wych warunkach. 

40 minut historii
Istotnym punktem pro-

gramu wizyty w CITH bę-
dzie seans filmu „Zwycięstwo 
1920”, do którego lektorskiego 
głosu udzielił Maciej Gudow-
ski, a prolog i epilog wygłasza 
aktor Emilian Kamiński. W 
filmie wypowiadają się wybit-

Centrum Informacji Turystyczno-Historycznej w Ossowie
ni profesorowie, mieszkańcy 
Ossowa, rodzina ks. Skorupki. 
Ich wypowiedzi wzbogacone 
są o unikalne materiały archi-
walne, atrakcyjne animacje i 
dynamiczne, inscenizowane 
sceny batalistyczne. Film w 
doskonały sposób wprowa-
dza w problematykę wojny 
polsko-bolszewickiej, Bitwy 
Warszawskiej i Boju pod 
Ossowem.

CITH powstał na bazie 
wybudowanego pod koniec 
lat 90. pawilonu ekspozycyj-
nego, który przez wiele lat był 
miejscem przechowywania 
wykonanej przez żołnierzy 
dioramy obrazującej ruchy 
wojsk w czasie Bitwy War-
szawskiej. 

- Miejsce dotychczasowej 
makiety zajęły multimedia, a 
sama makieta również została 
zdigitalizowana i jest dostęp-
na w pawilonie pod postacią 
zdjęcia dużej rozdzielczości. 
To jednak dopiero początek 
zmian. W przyszłym roku 
zamierzamy umieścić na ścia-
nach wielkoformatowe grafiki, 
tworząc w ten sposób ciekawą 
przestrzeń ekspozycyjną – tłu-
maczy Maksym Gołoś, dyrek-
tor Samorządowej Instytucji 
Kultury „Park Kulturowy 
Ossów – Wrota Bitwy War-
szawskiej 1920 roku”. 

Muzeum do 2020 roku
CITH znajduje się przy 

ul. Matarewicza 148, przy Ze-
spole Szkół w Ossowie. War-
tość inwestycji to ponad pół 
miliona złotych, z których 
większość została pozyska-

na ze środków zewnętrznych 
(Ministerstwo Kultury i Dzie-
dzictwa Narodowego oraz 
Mazowiecka Jednostka Wdra-
żania Projektów Unijnych). 
Stworzenie CITH to również 
wstęp do budowy Muzeum 

– godnego miejsca pamięci 
poświęconego wojnie polsko-
-bolszewickiej i Bojowi pod 
Ossowem, które będzie goto-
we na setną rocznicę w 2020 
roku.

Zaraz po oficjalnym 
otwarciu CITH, w dniach 
15-28 listopada, odbędą się 
„Dni Otwarte”. Szczegółowy 
program będzie niebawem 
dostępny na www.ossow1920.
pl i facebooku.

Prace modernizacyjne 
trwały cztery miesiące – ob-

Multimedialne ekrany dotykowe, stanowiska odsłuchowe, wirtualny prezenter, salka kino-
wo-konferencyjna, przestrzeń wystawiennicza, punkt informacji turystycznej z infokioskiem – 
tak wygląda Centrum Informacji Turystyczno Historycznej w Ossowie, dostępne dla gości od 
15 listopada. 

stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

jęły budowę nowej instalacji 
sanitarnej, wymianę instala-
cji elektrycznej, postawienie 
ścian działowych, wymianę 
posadzki i montaż sufitów 
podwieszanych. Następnie 
pawilon został wyposażony 

w urządzenia multimedialne, 
m.in. dwa 40 calowe ekrany 
LCD, projektor HD i system 
nagłośnienia, trzy terminale 
do stanowisk odsłuchowych, 
infokiosk. W ramach projektu 
wyselekcjonowano i zdigitali-
zowano materiały archiwalne.

Samorządowa Instytu-
cja Kultury „Park Kulturowy 
Ossów – Wrota Bitwy War-
szawskiej 1920 roku” została 
powołana przez władze Gmi-
ny Wołomin w 2013 roku. In-
stytucja ma za zadanie m.in. 
popularyzację historii wojny 
polsko-bolszewickiej i wiel-
kiego polskiego zwycięstwa. 
Ważnym jej zadaniem jest 
przygotowanie procesu inwe-
stycyjnego budowy muzeum 
poświęconego Bitwie War-
szawskiej. Obecnie Instytucja 
posiada już projekt budowla-
ny i czeka na pozwolenie na 
budowę. 

 Więcej informacji na te-
mat Instytucji można znaleźć 
na stronie www.ossow1920.
pl i www.facebook.com/
ossow1920. 

Zapraszamy do Muzeum 
na Dni Otwarte w dniach 15-
28 listopada. Wstęp do CITH 
jest bezpłatny. 

Maciej Czerski

Prolog i epilog wygłasza Emilian Kamiński

Młody żołnierz

Walka w lesie

 Żołnierz z bagnetem
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doradztwo �nansowe, kredyty, leasingi,
factoring, biznesplany, dotacje unijne,
dotacje z urzędu pracy, szkolenia 

kompleksowa obsługa 
księgowa �rm

KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl

A 
O

l

Porady Księgowo-Prawne

Niekorzystne koszty uzyskania 
przychodów dla twórców 

Wartości limitów dla podatku 
dochodowego i podatku VAT 

obowiązujące na 2015 rok

Listwy przypodłogowe, cokoły mdf

Limit dla małych podatników 
dla celów rozliczeń VAT 
Status małego podatnika przy-
sługuje podmiotom, u których 
wartość sprzedaży (wraz z kwo-
tą podatku) nie przekroczyła w 
poprzednim roku podatkowym 
wyrażonej w złotych kwoty od-
powiadającej równowartości 
1.200.000 euro.
Zgodnie z tabelą nr 190/A/
NBP/2014 z dnia 1 października 
2014 r. kurs ten wynosił 4,1792 
zł, czyli równowartość 1.200.000 
euro wynosi: 
1.200.000 euro x 4,1792 zł = 
5 015 040zł ≈ 5 015 000 zł.
W przypadku podatników pro-
wadzących przedsiębiorstwo 
maklerskie, zarządzających 
funduszami powierniczymi, 
będących agentami, zlecenio-
biorcami lub innymi osobami 
świadczącymi usługi o podob-
nym charakterze (z wyjątkiem 
komisu) - od 1 stycznia 2015 r. 
limit ten stanowić będzie war-
tość nieprzekraczającą wyrażo-
nej w złotych kwoty odpowiada-
jącej 45.000 euro.
45.000 euro x 4,1792 zł = 188 
064 zł ≈ 188 000 zł.

Limity na 2015 r. dla ryczałtu 
ewidencjonowanego 
Po średnim kursie NBP z 1 
października 2014 roku oblicza 
się limity dla ryczałtu (4,1792 
PLN).
W 2015 roku podatnicy konty-
nuujący działalność gospodar-
czą będą mogli opłacać ryczałt 
od przychodów ewidencjono-
wanych, jeżeli w 2014 roku: 
- uzyskali przychody z działal-
ności prowadzonej wyłącznie 
samodzielnie, w wysokości 
nieprzekraczającej 626 880 zł 
(150.000 euro × 4,1792 zł/euro), 

Przepis ten reguluje ustawa 
o PIT art. 22 ust. 9a i obowiązuje 
od 2013 roku.

Przedsiębiorcy wykonujący 
działalność o indywidualnym 
charakterze, której przedmio-
tem jest m.in. twórczość nauko-
wa, literacka, publicystyczna, 
plastyczna, słowno – muzyczna 
jak również programy kompu-
terowe, mają mozliwość stoso-
wać jedynie zryczałtowane 50 
- procentowe koszty uzyskania 
przychodu  do wysokości 42 762 
zł. Wątpliwości podatników, co 
do możliwości stosowania 20 % 
kosztów (stosowane dla przy-
chodów z umów zlecenie lub 
umów o dzieło) powyżej ww. 
limitu rozstrzyga orzecznictwo 
sądowe na niekorzyść twórców 
i artystów.

Tak wskazuje wyrok sądo-
wy WSA z dnia 11 lipca 2014 
roku (III SA/Wa 39/14), jak i 

wyrok WSA we Wrocławiu z 
dnia 30 kwietnia 2014 (I SA/
Wr/298/14).

Sądy stwierdzają, że przy-
chody z tytułu korzystania i 
rozporządzania prawami au-
torskimi objęte są 50% koszta-
mi do kwoty limitu, po prze-
kroczeniu, którego nie można 
stosować 20% kup. Nie można 
też zrezygnować ze stosowania 
zryczałtowanych 50% kosztów 
do kwoty limitu, a stosować je-
dynie 20% kosztów.

Twórcy korzystający z praw 
autorskich, którzy ponieśli wyż-
sze koszty niż ustawowa kwota 
42 764 zł, mogą je uwzglednić, 
jeśli przedstawią właściwą do-
kumentację.

Opracowała:
Agnieszka Kotecka

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

29-10-2014 r. 

bez podatku VAT
- uzyskali przychody z działal-
ności prowadzonej w formie 
spółki, a suma przychodów 
wszystkich wspólników nie 
przekroczyła kwoty 626 880 zł, 
bez podatku VAT.
 
Limit uprawniający do opłaca-
nia ryczałtu kwartalnie
W 2015 roku będą mieli podat-
nicy, których przychody z dzia-
łalności prowadzonej samo-
dzielnie albo przychody spółki 
w 2014 roku nie przekroczyły 
kwoty 104 480 zł, czyli równo-
wartości 25.000 euro, bez po-
datku VAT.

Ważne limity dla podatników 
podatku dochodowego na 
2015 r. 
Limit jednorazowej amorty-
zacji 
Podatnicy w roku podatko-
wym, w którym rozpoczęli pro-
wadzenie działalności gospo-
darczej, oraz mali podatnicy, 
mogą dokonywać jednorazowo 
odpisów amortyzacyjnych od 
wartości początkowej środków 
trwałych zaliczonych do grupy 
3-8 Klasyfikacji, z wyłączeniem 
samochodów osobowych, w 
roku podatkowym, w którym 
środki te zostały wprowadzone 
do ewidencji środków trwałych 
oraz wartości niematerialnych i 
prawnych. 
 Przeliczenia na złote kwoty li-
mitu dokonuje się według śred-
niego kursu euro ogłaszanego 
przez Narodowy Bank Polski 
na pierwszy dzień roboczy paź-
dziernika roku poprzedzające-
go rok podatkowy, w którym 
wystąpiło zdarzenie, o którym 
mowa w tym przepisie, w za-
okrągleniu do 1.000 zł.

Limit dla jednorazowej amor-
tyzacji w 2015 roku wynie-
sie 209 000 zł (50.000 euro x 
4,1792 zł/euro, po zaokrągleniu 
do 1.000 zł). 

Mały podatnik zgodnie z usta-
wą o podatku dochodowym
Wartość przychodu ze sprzeda-
ży (wraz z kwotą należnego po-
datku od towarów i usług) nie 
przekroczyła w poprzednim 
roku podatkowym wyrażonej 
w złotych kwoty odpowiada-
jącej równowartości 1.200.000 
euro. (kurs średni NBP na 
pierwszy dzień października)  
W 2015 roku status małego po-
datnika będzie miał ten podat-
nik, którego wartość przychodu 
ze sprzedaży (wraz z należnym 
podatkiem od towarów i usług) 
nie przekroczy w 2014 roku  
kwoty 5  015 000 zł (1.200.000 
euro x 4,1792 zł/euro, po za-
okrągleniu do 1.000 zł). 

Limit do prowadzenia ksiąg ra-
chunkowych 
Osoby fizyczne, spółki cywilne 
osób fizycznych, spółki jawne 
osób fizycznych oraz spółki 
partnerskie, mają obowiązek 
prowadzenia ksiąg rachunko-
wych, jeżeli ich przychody, w 
rozumieniu art. 14 ustawy o 
PDOF, za poprzedni rok podat-
kowy wyniosły w walucie pol-
skiej co najmniej równowartość 
kwoty 1.200.000 euro, bez po-
datku VAT (wg średniego kursu 
NBP obowiązującego w dniu 30 
września roku poprzedzającego 
rok podatkowy) 
Średni kurs euro NBP z 30 
września 2014 roku wyniósł 4, 
1755 zł/euro (tabela nr 189/A/
NBP/2014).
Limit 1 200 000 Euro x 4,1755 zł 
= 5 010 600 zł.

Grażyna Kotkowska 
Zastępca Kierownika Działu 

Księgowości
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy

Aranżacje
Zakładanie

Przebudowa
Pielęgnacja ogrodów

www. atut-ogrody.pl, kontakt@atut-ogrody.pl
tel. 696 206 543, tel./fax 222 540 148

Przychody artystów i twórców uzyskane z korzystania i roz-
porzadzania prawami autorskimi lub pokrewnymi, uzyskane w 
roku 2014 objęte są 50% kosztami do ustawowego limitu w wy-
sokości 42 764 zł. 

Brąz dla Łukasza
Czterech zawodników Radzymińskiej Academy Karate brało 

udział Mistrzostwach Polski Młodzieżowców we Włocławku 11 li-
stopada br. Wystartowało w nich 140 zawodników z 50 klubów zrze-
szonych w PZK. Łukasz Łobacz w kat. + 80 kg wywalczył brązowy 
medal. W turnieju udział brali Karolina Kielczyk, Wojda Sebastian 
i Remisz Piotr.Funkcję kierownika drużyny sprawował sempai An-
drzej Łobacz, a sędzią był sensei Tomasz Lenkiewicz.

Udział w tych zawodach dofinansowany był ze środków Gminy 
Radzymin.

MISTRZOSTWA POLSKI MŁODZIEŻOWCÓW 
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ANKARO
Ząbki, ul. Górnośląska 40
Tel./fax: (22) 781 72 52

kom. 501-730-682
www.oknaankaro.com.pl

PROMOCJE 
DO 35%

parapety, żaluzje, rolety

OKNA

HOLOWANIE POJAZDÓW
Rafał Krogulec tel. 601 717 458

MECHANIKA, BLACHARSTWO
LAKIERNICTWO, WULKANIZACJA
05-200 Wołomin-Duczki, ul. Zachodnia 2

tel. kom. 601 717 385

Rafał
W

TWO

Wiktor Szczęsny

W latach 20-tych ubie-
głego wieku do Zielonki przy-
jeżdżało wiele młodych osób 
na  wypoczynek. I właśnie 
wtedy, w 1924  r. z inicjatywy 
młodych działaczy Leopolda 
Niewiadomskiego i  Antoniego 

Bonisławskiego, powstał klub 
sportowy, który posiadał dwie 
sekcje: siatkówki i piłki nożnej. 
Do rozwoju klubu przyczynił się 
również znany rysownik i kary-
katurzysta Eryk Lipiński, który 
był wówczas mieszkańcem  na-
szego miasta. Klub istniał i od-
nosił sukcesy.

W późniejszych latach jego 
członkami byli Tadeusz Cieciera 
i Zbigniew Czaplicki. Ich na-
zwiska znane są mieszkańcom 
miasta z udanej ucieczki z miej-
sca kaźni pod Rembertowem w 
1939 r.

W okresie wojny i okupacji 
działalność została przerwana 
a wznowiono ją w 1946  r. Bo-
isko znajdowało się na miejscu 
obecnej BIEDRONKI. Później 
powstało tam osiedle mieszka-
niowe dla pracowników jed-
nostki wojskowej. Działaczami 
klubu byli wtedy: Ignacy Ma-

jewski, Antoni Ciok, Zygmunt 
Wrzesień, Janusz Wasilewski, 
Andrzej Firsch. Największym 
problemem był brak odpo-
wiedniego boiska. Klub zawiesił 
działalność w1951 r., a wznowił 
w 1957 r.

W 1971  r. do władz klubu 
wybrano panów Olesińskie-
go i Krzywickiego. Trenerem 
został Marek  Szczemier-
ski  i na ten okres przypa-
dają największe osiągnięcia 
klubu: zdobycie mistrzostwa 
kl. C i awans do grupy B.                                                                                                                                               
W 1974  r. powołano Komitet 
Obchodów 50-lecia klubu. Je-
dynym dowodem na to, że te 
obchody się odbyły, jest dyplom 
dla Wojciecha Dąbrowskiego,  
kierownika sekcji piłki nożnej. 
Klub istniał dalej, ale ostatnie 
dokumenty świadczące o tym 
pochodzą z 1988 r.

Od tego momentu trwała 
długa przerwa w zielonkow-
skim futbolu, bo aż do 2004  r. 
kiedy to, 4 grudnia 2004  r. de-
cyzją Starosty Wołomińskiego,  
wpisano do ewidencji klubów 
Uczniowski Klub Sportowy 
ZIELONE DIABY. Prezesem 

klubu była wtedy Hanna Kaczo-
rowska - Swatko. Pierwszymi 
członkami klubu byli chłopcy 
z roczników 1974/75/76. Tre-
nerami byli Wiesław Jadczak 
i Wojciech Gąsiorek. Po roku 
działalności wyjechaliśmy na 
obóz w Zuzeli.

Nasza nazwa nie przypadła 
do gustu władzom i po zebraniu 
z rodzicami została zmieniona 
na ORŁY ZIELONKA, chociaż 
poprzednia miała wskazywać 
na nasz związek z Zielonką i 
temperamenty zawodników. 
Od 2005 r. trenerami byli Adam 
Romańczuk, Marcin Niedbała, 
Łukasz Mróz.

Od 2007r. prezesem klubu 
została Katarzyna Rzeszotarska.                                                                                              
Pod nazwą ORŁY klub działa do 
dziś i ma za sobą wiele obozów 
(Koszelówka 1 i 2, Rynia 1 i 2, 
Zimna Woda, Ciechanów, Cho-
towa 1 i 2 ),  zimowisk (Zdynia, 
Sypniewo) turniei  Burmistrza, 
działalności na rzecz potrzebu-
jących (WOŚP, Gramy dla Mi-
chała).

Klub ma swoje logo, wyda-
wane były biuletyny, które ilu-

strowały nasze osiągnięcia i po-
rażki w rozgrywkach ligowych, 
realizowaliśmy Program WIĘZI 
MIĘDZYPOKOLENIOWE.W 
jego ramach nawiązaliśmy kon-
takt z byłymi zawodnikami ZIE-
LONYCH, LEGII i POLONII, 
oglądaliśmy mecze tych drużyn, 
rozgrywaliśmy mecze z samo-
rządowcami i  rodzicami.

Chociaż działalność klubu 
miała na celu wszechstronny 
rozwój chłopców,  to głównym 
celem było szkolenie zawodni-
ków piłki nożnej. Sukcesy nie 
przyszły od razu, ale po kilku 
latach nasi wychowankowie wy-
walczyli: Awans do Mazowiec-
kiej Ligi Trampkarzy 2011/12, 
III miejsce w Ogólnopolskich 
Halowych Mistrzostwach War-
szawy, I miejsce w Ogólnopol-
skim Turnieju o Puchar Mini-
stra Obrony Narodowej, I miej-
sce w Halowym Turnieju Piłki 
Nożnej w Piastowie, I miejsce 
w Turnieju Orły Zielonka Cup 
2011.

Wspierało nas w tym cza-
sie wiele osób, którym należą 
się serdeczne podziękowania. 

Jubileusz klubów z Zielonki
Zielonkowski sport obchodzi w tym roku dwie uroczystości: 90-lecie założenia Klubu Sportowego ZIELONI oraz skromniejszą, ale 

też ważną dla młodych  mieszkańców miasta, 10. rocznicę powstania Uczniowskiego Klubu Sportowego ORŁY ZIELONKA.

Nie sposób wyliczyć wszyst-
kich, ale zawsze mogliśmy 
liczyć na pomoc ludzi, którzy 
wierzyli, że działają dla dobra 
naszych dzieci. Serdecznie 
im za to dziękujemy.

Ogromną satysfakcją dla 
byłych zarządów jest to, że 
nasza praca włożona w za-
łożenie i prowadzenie klubu 
nie poszła na marne i daje 

coraz lepsze rezultaty.
Aktualnym władzom klu-

bu życzymy powodzenia w 
rozwijaniu dalszej działalno-
ści.

W imieniu zarządów 
Hanna 

Kaczorowska - Swatko
Katarzyna Rzeszotarska

DSF Kickboxing 
Challenge 2 
już 13 grudnia 
w Ząbkach

Zobacz wschodzące 
gwiazdy polskiej sceny zawo-
dowego kickboxingu i K-1. 
Zostań naocznym świadkiem 
początku nowej marki, nowej 
jakości sportów uderzanych 
w Polsce. Już 13 grudnia w 
Ząbkach pod Warszawą druga 
odsłona gali DSF Kickboxing 
Challenge z udziałem młodych 
i zdolnych zawodników z Pol-
ski z zagranicy. 

W pierwszym pojedynku 
wieczoru zobaczymy panie, a 
stawką tego starcia będzie tytuł 
Zawodowej Mistrzyni Mazow-
sza K-1 w kategorii do pięć-
dziesięciu sześciu kilogramów.

W tej walce swoje umie-
jętności zaprezentuje zawod-
niczka DSF Kickboxing Team 
Dorota Godzina (7-0-0), 
wszechstronna kickbokserka, 
dwukrotna Mistrzyni Świata 
amatorów i wielokrotna Mi-
strzyni Polski w różnych for-
mułach walki. 

Rywalką doświadczonej 
Godziny będzie obiecująca 

zawodniczka Semiramida 
Pułtusk, Ewelina Nowosiel-
ska, która w swoim dorobku 
ma już m.in. brązowy medal 
Mistrzostw Świata juniorów i 
Mistrzostwo Polski juniorów.

Ostatnim pojedynkiem 
grudniowej gali, a zarazem 
drugą walką wieczoru będzie 
rewanżowe starcie pomiędzy 
reprezentantem DSF Kick-
boxing Team Łukaszem Wi-
chowskim (2-0-0) i pochodzą-
cym ze Słowacji, trenującym w 
Klub Kickboxing Koszyce, To-
masem Neupauerem.

Obaj zawodnicy walczyli 
ze sobą we wrześniu tego roku 
podczas pierwszej edycji gali 
DSF Kickboxing Challenge. W 
tamtym starciu lepszym okazał 
się reprezentant biało-czerwo-
nych, który wygrał przez no-
kaut i tym samym zdobył pas 
Zawodowego Młodzieżowego 
Międzynarodowego Mistrza 
Polski w formule full contact. 

To nie koniec atrakcji, ja-
kie przygotował dla wszystkich 
fanów organizator przedsię-
wzięcia, właściciel firmy Gru-
pa DSF, Sławomir Duba. Go-
śćmi honorowymi grudniowej 
gali będą znakomici zawodni-
cy MMA, którzy w przeszłości 
walczyli i w kickboxingu i w 
K-1, Jan Błachowicz i Marcin 
Różalski, a także mistrzyni Fe-
deracji KSW Karolina Kowal-
kiewicz oraz Anzor Azhiev.

Honorowym Patronem 
gali DSF Kickboxing Challenge 
jest Burmistrz Miasta Ząb-
ki, Robert Perkowski. Bilety 
na widowisko są bezpłatne i 
można je nabywać w Urzędzie 
Miasta Ząbki przy ulicy Wojska 
Polskiego 10 od 20 listopada.

Więcej na 
www.regionalna.waw.pl
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Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNN, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Docieplenia budynków - 
elewacje - konkurencyjne ceny 

- krótkie terminy realizacji - 
602-482-572

Zatrudnię cukiernika - 
cukierniczkę oraz osoby do pracy 

w cukierni. Karpin k. Trojan, 
tel.503-311-503

Firma „Tago” Ciemne, 
ul. Wołomińska 125 zatrudni do 
pakowania ciastek przy taśmie, 

tel. 22 786-71-68

Parapety zewnętrzne na wymiar. 
Cięcie i gięcie obróbek blacharskich. 

Produkcja nasad kominowych. 
Tel. 502073760

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk, Ko-
byłka ul. Ketlinga 4, tel. 602 388 709

PRACA

USŁUGI

FINANSE NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

•  Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535  207

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Ekspresowe przepisywanie na kompute-
rze. Tel. 608 125 001

• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 
stebnówka. Tel. 606 733 551 

• Przyjmę do pracy w cukierni z możli-
wością zakwaterowania. Mile widziane 
osoby z praktyką. Telefon kontaktowy: 
502-617-823

• Piekarnia Żytnia zatrudni piekarzy i 
ciastkarzy. Mile widziane świadectwo 
czeladnicze i mistrzowskie. Praca w 
Dąbrówce koło Radzymina. Tel. 29 75 78 
009 wew. 201 lub kom. 601 337 495

• Praca - Kelner, cukiernik do hotelu 
blisko Warszawy Praca na bankietach, 
weselach i w cateringu w Wawie. CV na: 
praca@willazagorze.pl

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Ząbki ul. 3 Maja 10 lok.10 II p.
tel./fax 22 781 44 56

tel. 601 898 715
www.metropolis.waw.pl

www.agencjametropolis.gratka.pl
e-mail: biuro@metropolis.waw.pl

Poszukujemy mieszkań, domów, 
działek do kupna i wynajmu

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Sprzedaż węgla, miał, groszek, 
tanio i dobrej jakości. 

Tel. 22 776 25 12, 501 122 370 

Najskuteczniejsze kosmetyki 
odmładzające z naturalnego 

kolagenu. Tel. 795 688 144

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Posadzki mixokretem, zacieranie 
mechaniczne. 10 zł za m kw. 

Tel. 797 357 222

Sprzedam drewno kominkowe. 
Tel. 789 33 05 22

Drewno opałowe, klocki 
dębowe. Cena 130 zł za m3.

Tel. 508 193 081 

Drewno opałowe, kominkowe, 
klocki dębowe, brykiet paczkowany 

od 480 zł /tona. 
Atrakcyjne ceny, transport, 

Nadma Jaworówka k. Marek 
Tel. 514 202 038, 882 840 184 

Produkcja wyrobów metalowego 
AGD, sita, pokrywy na patelnie, 

płytki na palniki gazowe
Słupno, ul. Jana Pawła II 10b 

tel. 22 786 67 42 , 506 305 159, 
604 297 743, www.kralipex.pl

Usługi ogólnobudowlane.
An-Bud-Jadów.pl

Budowa domów pod klucz, więźba 
dachowa, hydraulika, biały 

montaż, elektryka, malowanie, 
prace wykończeniowe. 

Andrzej Zyśk, tel.695-757-147

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Sprzedam dom w centrum 
Radzymina do zamieszkania.

Tel. 501 260 472 

2 lokale usługowe (20 m2 i 60 
m2) do wynajęcia w Zagościńcu 

na ul. Kolejowej, przy PKP
tel. 505-482-698 501-098-358

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa firm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fin.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

Cyklinowanie, układanie 
parkietów, paneli itp. 

tel: 600-716-938

betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055

Domowe stacje uzdatniania wody, 
odżelaziacze, odmanganiaczne, 

zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12

KAMYK - Krzysztof Kozłowski
Oferujemy:
• układanie kostki brukowej
• bruk tradycyjny
• elewacje z kamienia
• budowę ogrodzeń
• altany ogrodowe
• oczka wodne

Tel. kom. 663 416 295
www.e-kamyk.pl

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

KSERO, FAX
SKANOWANIE 
DRUKOWANIE
PAT, Warszawa Rembertów
ul. Czerwonych Beretów 6

tel. 22 673 41 27, 607 670 806
www.pat.waw.pl

Pomniki już od 3.5 tys. zł!

AUTO - Gaz
montaż, serwis

MECHANIKA POJAZDOWA
Wieloletnie doświadczenie

FHU "Wiktor"
Trojany 37 B

Tel. 606 992 461
RATY

www.fhu-wiktor.com.pl

SKŁAD WĘGLA  RUDA
Węgiel z polskich kopalń i tańszy 

importowany
Oferujemy: węgiel kostkę, 
ekogroszek, orzech, miał

Transport powyżej 1 tony gratis!

Tel. 507 322 809, 
504 071 374

SPRZEDAM DOM
W ŁOCHOWIE

ul. ZAWILCOWA (200 mb od PKP)
•POWIERZCHNIA DZIAŁKI - 1008 m2

•WYMIAR DZIAŁKI DŁ. 43,5 mb, 
SZER. 23,17 mb

•POWIERZCHNIA UŻYTKOWA 177 m2 
PLUS GARAŻ 20 m2

•STRYCH NIEUŻYTKOWY - 36 m2

•KUBATURA - 795 m2

•Cena - 250 000 zł
KONTAKT 
• PIOTR 604-996-604
• MONIKA 604-947-641
• DOMOWY /22/400-27-48

Pełen zakres usług samochodów 
osobowych i dostawczych. 
Diagnostyka
komputerowa. 

www.robmar.okserwis.pl 
robmarauto@op.pl

Nadma, ul. Kozia Góra 2 
Tel. (22) 799 31 39, 502 242 090

ODŚWIEŻANIE I RENOWACJA 
WYROBÓW SKÓRZANYCH 

I FUTRZARSKICH
Czyszczenie w trocinie: futer, kożuchów oraz 
innych wyrobów skórzanych. Farbowanie, 
malowanie kożuchów, skór licowych. 

Kobyłka, ul. Wołomińska 36
tel. 22 786 31 50

WYDAWCA: AB PERFEKT
Nakład: 21,5 tys.

REDAKTOR NACZELNA:
URSZULA SZALIŁOW

Dyżur redakcyjny: 
czwartek: godz. 16.00 -17.00

tel. 600 29 31 29

ADRES REDAKCJI:
Ząbki, ul. Ząbki, ul. Piłsudskiego 154
e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

e-mail: abperfekt@interia.pl
Redakcja zastrzega sobie prawo do skra-
cania tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwra-
camy. Za treść ogłoszeń nie odpowia-
damy.

• ATRAKCYJNA POŻYCZKA  OD 200 ZŁ  DO 
25  TYS.   Tel. 523 325 652

• Dla pracującego i dla emeryta, prosta 
pożyczka  do 25 tys.  Tel. 523 325 652

• Do 4000 zł na oświadczenie, szybko i 
bezpiecznie Tel. 523 325 652

• EKSPRES gotówkowy! Pożyczymy do 
25.000 zł!  Tel. 523 325 652

• Atrakcyjna pożyczka do 25000 zł na 
dowolny cel . Tel. 523 325 652

Sprzedam działkę budowlaną 
2000  m2. WYSYCHY, 44 km od 
Warszawy, kierunek Wyszków. 
Ogrodzona, prąd-siła, studnia 
wiercona, wodociąg w ulicy. 
Księga wieczysta. 95 tys. zł; 
tel. 508 385 718



Restauracja zapewnia:
•	potrawy tradycyjnej kuchni polskiej oraz wybrane potrawy kuchni 

europejskiej;
•	konkurencyjne ceny (możliwość płatności kartą)
•	profesjonalną i miłą obsługę;
•	dobre warunki lokalizacyjne;
•	bardzo wysoki standard lokalu.

Czynne codziennie od godz. 12.00 do 21.00*, w sobotę: od 12.00 do 24.00*,
w niedzielę: od 11.00 do 22.00

* do ostatniego gościa

Restauracja 
Akademia Obrony Narodowej 
al. gen Chruściela 103, 00-910 Warszawa
tel. 22 6 813 378, 660 541-635; 661-975-440 
e-mail: restauracja@aon.edu.pl 

Zapraszamy do Restauracji AON
Restauracja – Kasyno Akademickie oferuje szeroki wachlarz usług 
gastronomicznych:
•	 obsługa wycieczek, konferencji, zjazdów, szkoleń, odpraw;
•	 organizacja bankietów, zabaw, uroczystości rodzinnych (urodziny, imieniny, 

wesela, komunie, studniówki;
•	 zabawy sylwestrowe i karnawałowe;
•	dancingi przy muzyce na żywo.
Restauracja posiada  2 duże sale balowe oraz 2 mniejsze (10-20 osób), idealne na 
kameralne spotkania.
Dysponujemy również miejscami noclegowymi. Tel. (22) 681 40 52, 681 43 48 
(recepcja)


